



NEWS

23/12/13

Russian Ambassador in Chad has visited the site of GPB Chad Minerals

On December 17-19, 2013 H.E. Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary in the Republic of Chad Mr. Vladimir Prygin visited the region of Mayo- Kebbi- Ouest. During his visit he held a meeting with local authorities and Mr. Ivan Sheenko, Director of GPB Chad Minerals SARL (GPB Global Resources Group).

In February 2012 H.E. General Idriss Déby Itno, President of the Republic of Chad, signed a decree which enacts the License Agreement granted to GPB Chad Minerals SARL to perform exploration works at the site near the locality of Ganboke.

Within a year and half since the launch of the project GPB Chad Minerals SARL has opened an office in N'Djamena and a geological base near the town of Pala. Russian and Chad specialists have been prospecting for gold, performing active field works (trenching, sampling, core drilling operations).

Ambassador Prygin made a tour of the site near the geological base of GPB Chad Minerals SARL and received an extensive presentation on the course of the project. After the visit H.E. Mr. Prygin congratulated Mr. Sheenko on the project results achieved and wished continued success to the leading Russian investment project in Chad.

Reference

GPB Global Resources Group is an international group of companies, engaged in petroleum and mineral resource projects in various parts of the globe, including Africa, South America, and the Middle East. Today it operates in Chad, Mali, Niger, and Venezuela.

A local daily newspaper "Le Progrès" published an article on the visit in the edition N°779 as of December 27, 2013.

La visite de S.E.M. l'Ambassadeur de la Russie au Tchad Vladimir PRYGIN dans la région Mayo-Kebbi Ouest : GPB CHAD MINERALS se réjouit de la visite



Du 17 au 19 décembre 2013, S.E.M. l'Ambassadeur de la Russie au Tchad, Vladimir PRYGIN, a effectué une mission dans la région du Mayo-Kebbi Ouest. Il a eu une audience auprès de S.E.M. le Gouverneur de

la région, M. Djidda Moussa Outhman, et a, par cette occasion, rencontré aussi le Maire de la Ville de Pala, M. Abdoulaye Daba Gongbalet, ainsi que d'autres responsables régionaux.

V. PRYGIN a également visité le site de la société russe GPB CHAD MINERALS à Ganboke. Cette compagnie fait partie du Groupe GPB Global Resources, dont le propriétaire unique est l'une des plus solides banques russes -GAZPROMBANK-. GPB CHAD MINERALS a commencé ses activités au Tchad après la signature du décret d'application par S.E.M. le Président de la République du Tchad Idriss Déby Itno en février 2012. Durant une période d'un an et demi, la société a ouvert son siège permanent à N'Djaména et une base géologique non loin de la ville de Pala. Selon le programme des recherches géologiques d'or, qui est prévu pour la période de 5 ans, les spécialistes russes et tchadiens effectuent des travaux topographiques et de forage afin d'obtenir des informations sur la possible présence d'or dans cette localité du Tchad.

Après avoir visité les sites des recherches géologiques, S.E.M. l'Ambassadeur de la Russie au Tchad V. PRYGIN a félicité le Directeur Général de GPB CHAD MINERALS, M. Ivan SHEENKO, et son équipe pour les résultats de leur travail et leur a souhaité plein succès dans la réalisation ultérieure de ce projet.

Message... Message... Message...

© 2018

© 2015 GPB Global Resources

<div></ div>